
Helaas wederom constateren dat er beslissingen genomen worden op basis van oude informatie. Het 
gevolg is dat je vergelijkt en vergeet dat er veel veranderd is de laatste tientallen jaren. Met als 
gevolg verkeerde beslissingen 
Er zijn recente, deugdelijke en goed onderbouwde tellingen beschikbaar, dus maak daar gebruik van.

Ook heeft jacht geen waarneembare invloed op de populatie trend vooral omdat jagers hun 
verantwoordelijkheid kennen en behoedzaam oogsten en juist werken aan het verbeteren van de 
wildstand.


